
 DII Lindegården Bestyrelsesmøde 

Tirsdag d. 9. november 2021 

KL 17.00 - 19.00  

Dagsorden 

 

Referent: Mette (jf. årshjul) 

Afbud: Tina, Lotte 

Godkendelse af dagsorden:  

 

1. Støtteforeningen Lindegården  

Støtteforeningen har ikke ført regnskab i 2021, hvilket er påkrævet. Vi har brug for at tage 

beslutning om hvorvidt foreningen skal lægges i graven eller føres videre – og af hvem. 

Der skal uanset formentlig findes en dato for en ekstraordinær generalforsamling, da beslutninger 

om støtteforeningen kun kan tages ved en sådan. 

 

17.000kr. på støtteforeningskontoen. Vedtægterne følges ikke. Google-drev med oplysninger om 

kontoudtog og regnskaber.  

Tages op på forældremødet, om nogle har lyst til at videreføre støtteforeningen. 

Evt. bankskifte 

4-5 personer skal findes til støtteforeningen. Der sendes et skriv ud på Aula, om nogen er 

interesseret i at være med i støtteforeningen d. 09-11-2021. Skriv om: hvad det indeholder og 

indebærer at være med i støtteforeningen. 

 

2. Nyt fra personalet i Lindegården (Vuggestue og Børnehave) 

Fælles julearrangement for både børn og voksne d. 14. dec. 

3. Nyt fra ledelsen 

- Kommende læringssamtaler – Møde i december – Kristian (slides sendt med som bilag)  

Valg ift. tema fra kvalitetsrapporten: Udemiljøer. 

Første læringssamtale d. 7/12 kl. 17.00-19.30, Grøndalsvej 2, 8260 Viby J. Guide med 

konsulenter.  

Efterfølgende kommer der en opfølgende læringssamtale her i huset. 

- Kristian og Nathasja kommer med årshjul vedr. møder, arrangementer mv. (punkt overført fra 

sidste referat), herunder dato til generalforsamling 2022 

Årstema:et tema vi i løbet af året kan grave os dybere ned i og blive klogere på. Evt få nogle til at 

lave oplæg omkring temaet. Forslag til årstema: kommunikation i et dagtilbud. 



Til januarmødet tager vi årshjulet op igen, og evt. udfylder resten af hullerne. Hvad kunne vi tænke 

os at arbejde med? 

- GRUS-samtaler som holdes med medarbejderne nov/dec ved Nathasja 

Gruppe udviklings samtaler. Der har været meget omrokering i børnehaven. Fokus på udvikling og 

sparing i de enkelte grupper. Opfølgning på samtalerne i foråret. Næste år vil der være mus-

samtaler. 

4. Økonomi 

- Nyt vedr. udekøkken 

Vi når op på de 60 børn, som er målet.  
Vi rammer under de 5%. 
Pengene er brugt på:  
Udekøkkenet, omkring 500.000kr. 
24.900kr. på mudderkøkkener/legekøkken både i vuggestue og børnehave. 
Flyverdragter og jakker til personalet, samt termotøj med broderi. 
Garderober til medarbejdere i børnehaven. 
Ny sofa og andre møbler. 
Fliser til vuggestuens telt. 
Mørklægning i gymnastiksalen, indhenter tilbud på dette. 

5. Skabelsen at et fælles Lindegården - Kommunikation mellem Lindegården og 

forældre 

Drøftelse: Hvordan kan vi i bestyrelsen hjælpe personalet til at forbedre kommunikationen? Ideer 

mv. er velkomne. 

Eksempler: Informationer om nyt personale (også vikarer, studerende), om aktiviteter, børnenes 

hverdag (ikke kun i billeder) – pædagogiske indsatser i dagligdagen mv. 

Forslag: guideline for nye medarbejdere ift. præsentation af sig selv på aula mm. 

Forslag: Småt og konkret skriv omkring, hvilke emner der er i fokus i denne måned. Månedens 

overblik "nyhedsbrev". 

Medarbejderne prøver, så vidt muligt, at notere på tavlen, hvad børnene har lavet i løbet af ugen. 

Hver fredag kan der tages et billede af tavlen og lægges på Aula. 

Fokus på gode fællesarrangementer som forældrekaffe. 

 

 

 

6. Evt.  

Sikkerheden i Lindegården 

- Cykelhjelme, huller i hegn og hæk, færden omkring bål og redskaber.  

Punkt på dagsorden til næste bestyrelsesmøde. 

 


